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Zmieniona strategia rozwoju FOXBUY.COM S.A. (docelowo: LABOCANNA 

S.A.) na lata 2020-2025 

 
 

 

Zarząd FOXBUY.COM S.A. (docelowo: LABOCANNA SA.) podjął decyzję o zmianie Strategii na 

lata 2020-2023 oraz na przyjęciu strategii na lata 2024-2025.  

Obecnie Spółka zamierza skoncentrować swoją działalność na stworzeniu innowacyjnego produktu 

– suplementu diety w oparciu o leczniczą marihuanę, która ma wspomagać zmagania z chorobą 

COVID-19 wywołaną przez koronawirusa SARS-CoV-2.  

 

Spółka podjęła już pierwsze działania związane z rozpowszechnieniem marki „LABOCANNA”, 

spółka rozpoczęła już rozmowy z najbardziej renomowani laboratoriami w Polsce. 

 

 

Dzięki przyjętej strategii Spółka zamierza osiągnąć następujące cele biznesowe: 

  

• Stworzenie unikalnego suplementu diety, który ma pomóc w szybkiej regeneracji organizmu 

po przebytej chorobie COVID-19 oraz wzmocnić odporność organizmu na wirusy z grupy 

SARS, 

• Badanie oleju konopnego z uwagi na jego wpływ na chorobę COVID-19 

• Spółka prowadzi rozmowy o nabyciu lub wydzierżawieniu znacznych areałów pod uprawę 

leczniczej marihuany 

 

 

 

 

Działalność FOXBUY.COM S.A.(LABOCANNA S.A. ) 

 

 

 

Emitent wskazuje, że w dniu 23 października 2020 r została wypowiedziana umowa na licencję do 

platformy foxbuy.com 

Emitent  prowadzić będzie działalność w sektorze produkcji i handlu suplementami diety. 

 

Innowacje 

 

Zarząd FOXBUY.COM S.A. planuje stworzyć innowacyjny suplement diety oparciu o leczniczą 

marihuanę, która ma wspomagać zmagania z chorobą COVID-19 . 

 

 



 

Plany rozwoju 

 

Przyjęta strategia została zbudowana w oparciu o przeprowadzone analizy rynkowe oraz obecnie 

dostępne możliwości technologiczne i sprzedażowe. Do kluczowych czynników, które zostały wzięte 

pod uwagę przy jej tworzeniu możemy zaliczyć m.in.: 

 

 

• Badanie oleju konopnego z uwagi na jego wpływ na chorobę COVID-19 

 

• Stworzenie unikalnego suplementu diety, który ma pomóc w szybkiej regeneracji organizmu 

po przebytej chorobie COVID-19 oraz wzmocnić odporność organizmu na wirusy z grupy 

SARS 

 

• Docelowo, w 2025 r. spółka chce być największym producentem konopi leczniczej w Polsce 

 

 

 

 


